
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde d. 3. juni 2025 kl. 17.00-19.30 

Deltagere: Line, Martin, Lisbeth, Maria, Christina Gro, Peter, Christina M, Søren, Jesper, Mads, Natashia og 

Helle 

Afbud: Amdi, Koray, Julie 

 

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

0. Rundvisning på KKFO  Vi møde ved Amsterdamvej kl 17 1700- 17.25 

1.Valg af ordstyrer /Martin 17.30 

2.Valg af referent /Mads 

Referat med grønt 

 

3.Godkendelse af dagsorden /Martin 

 

 

4. Status fra skolen – 

hvordan går det med 

planlægning at 

tolærerordning osv i forhold 

til næste skoleår 

Drøftelse 

/Jesper 

Jesper orienterer om planlægningen af næste skoleår. Der skal 

ansættes 2-3 lærere til 1.årgang. Samtaler foregår i morgen. 

Der vil være 2 voksne i alle klasser på 1.årg. til næste år. 

Ansættelsessamtaler for pædagogisk assistent foregår på tirsdag 

(d.10/6) i næste uge. Der er mange relevante ansøgere. 

Tanken er, at den pædagogiske assistent kan følge klassen op i 

1.kl., som en slags ”relations- og kulturbærer”. 

SB snakkede om tankerne omkring mulighederne i den nye 

organisering, særligt ift. indskoling, KKFO og ”Mangfoldige 

Børnefællesskaber”. 

Jesper fortalte desuden om overgangspædagogernes arbejde 

samt processen ift. dannelsen af de nye børnehaveklasser. 

 

Materielt får børnehaveklasserne nye møbler til næste år.  

Derudover er der indgået en aftale omkring at prøve systemet 

Bubbles på kommende 2.årgang. Aftalen med Bubbles er 

indgået i et samarbejde med Arena Skole og Fritid i Ørestad. 

Aftalen koster skolen 56.000kr pr. år i en 3-årig periode. 

Link: Bubbles ApS | Forside  

17.35 18.10 

https://www.bubbles.dk/da


SB diskuterede perspektiverne for og imod systemet ift. lyd og 

elevernes arbejdsmiljø. 

 

5. Evaluering af årets 

skolebestyrelsesarbejde 

Drøftelse og beslutning om 

temaer  

 

/Martin 

Hvad har virket og hvad kan være bedre 

Det har fungeret med Jespers gennemgang af data og 

talmateriale for SB i år. 

Opsamling på fokuspunkter – hvad skal føres med over til 

næste skoleår  

SB´s generelle oplevelse er, at dialogen i plenum har været 

formålstjenlig, og ønsker at fastholde denne form til næste år. 

 

Fokuspunkter/Temaer fra sidste år: 

Trivsel 

Overgange (evt. evaluering af klassesammenlægning 

samt udskudt klassedannelse). Overgangsproblematikker 

Inklusion 

Lejrskole – ønske om evaluering 

Leg og Læring 

Mange veje til læring – opfølgning på skolens vision, elevernes 

læring og inklusion. 

Mangfoldige børnefællesskaber 

Klassesammenlægninger – principper 

Skolebestyrelsessamarbejde med Højdevangens bestyrelse 

Meddelelsesbogen 

 

 

 

18.00-18.40 

6. Mad  18.40 –

19.00 



7. Planlægning af 

forældremøder – fælles 

dagsorden, temaer mm  

Orientering 

/Amdi og Line 

 

Fra referatet sidste gang: 

Lærerne vil gerne tage punkterne fra SB op på et kommende 

personalemøde. Line og Amdi laver et oplæg/katalog til næste 

SB-møde. 

Line har udarbejdet et forslag, som kan tages videre til lærerne. 

19.00-19.10 

8. Oplæg om loppemarked 

Beslutning 

/ Lisbeth 

Lisbeth præsenterer oplæg til loppemarked i august, hvor 

eleverne i 5.kl. tjener penge ved et loppemarked til lejrskole og 

SB beslutter om det skal afholdes  

SB forholder sig positivt til initiativet. Det er en god ide, der kan 

arbejdes videre med. 

En forudsætning er, at det skal være forældrebåret. Lisbeth er 

tovholder og vil kontakte den nuværende 4. årgang inden 

sommerferien og bede om deltagere til planlægningsgruppen. 

Lærerne vil gerne støtte op med planlægning i skoletiden i det 

omfang det kan nås 

I tilfælde af dårligt vejr, ville man kunne bruge aulaen.  

 

19.10– 

19.30 

9. Opfølgning på MU-elev 

Orientering 

/Jesper 

Der er en udfordring, at forældre umiddelbart ikke kan finde et 

svar, hvis man anmoder om ekstraordinær frihed. Skolen sender 

besked, hvis de afviser 

Jesper skriver ud om udfordringerne til Gerbrandskolens 

forældre. 

19.30-19.40 

Konstituering /Martin 

Martin stopper og der skal besluttes, hvem der udgør 

formandskabet. Christina har stillet sig til rådighed  

Christina vil gerne være del af forpersonskabet og kontakter 

Julie for at høre, om hun stadig er interesseret.  

 

19.40- 

19.50 

12. Meddelelser fra  19.50-19.55 



a/ Forpersonskabet: 

b/ Personalet  

c/Forældre 

Ad a: Trafik 

Der bliver indkørselsforbud i en firkant(herunder). 

 

Der etableres Kiss&Go-pladser ved Netto. 

Det gælder fra august 2025. 

Martin laver trafikbrev før sommerferien 

 

Ad b/  

Der arbejdes med at finde en ensartet måde ift. 

meddelelsesbøger og skole-hjemsamtaler 

Herunder hvordan man laver en smart tilbagemelding ift. 

resultater fra de større tests. 

 

Ad c/ 

Der er gode tilbagemeldinger ift. Gerbrandsstad. Der 

efterspørges mere info op til og tydeligere skiltning på dagen. 

SB stiller spørgsmål til, hvad målet er med ugen, samt 

spørgsmålstegn ved ”ønske-prioriteten”. Hvilken oplevelse 

sidder børnene tilbage med. 

Jesper forklarer, at det særligt er fokus på trivselsdelen, 

blandingen af elever på kryds og tværs og dermed Fællesskabet. 

Christina M forklarer, at Elevrådet har været inde over og 

bestemme, at ugen skulle være på denne måde. Eleverne har et 

ønske om, at det kunne være 2 uger i træk. 

Søren forklarer, at eleverne primært vælger de 4 samme 

værksteder, og at der derfor må prioriteres. 



Peter roser ugen og fortæller, at man hjemme kan mærke, når 

ens barn har haft nogle dygtige lærere, der ville noget med 

børnene. 

 

SB oplever at koret er en virkelig god ting for fællesskabet på 

skolen. 

Ligeledes morgensamlingerne som har samme funktion. 

 

 

 

13. Eventuelt 

 

Gerbrandskolen og skolebestyrelsen siger et STORT TAK til 

Martin for hans utrættelige og vedvarende arbejde i 

skolebestyrelsen for Gerbrandskolens børn gennem 15år! 

19.55 – 

20.00 

 


